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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2019 YILI TEMMUZ AYI TOPLANTISI III. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI 

 

     1. BÖLÜM 

      MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-7/3                                               Toplantı Tarihi   :12/07/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                   Toplantı Saati     :18.00 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06.11.2007 tarih ve 4399 sayılı yurt dıĢı 

görevlendirilmesine iliĢkin genelgenin 1. paragrafında „„Toplantı dönemi bakımından meclis kararı 

alınmasına imkân bulunmadığı ve yurt dıĢı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde 

görevlendirilmenin Belediye BaĢkanı tarafından yapılması ve görevlendirilmeye iliĢkin olarak ilk Meclis 

toplantısında Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüĢtür.'' denilmektedir. 7-8 Temmuz 2019 

tarihlerindeki Yunanistan'ın Girit adasında gerçekleĢtirilen Uluslararası Simi Sempozyumu Toplantısı ve 

8-9-10 Temmuz 2019 tarihlerindeki Amman-Ürdün'de gerçekleĢtirilen 6.UCLG-MEWA Kongresi 

Toplantısına BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığını temsilen Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa 

Tunç SOYER 7-8-9-10 Temmuz 2019 tarihlerinde katılmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. 

Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Özel Kalem Md. E.164427) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 20. maddesi doğrultusunda, Ankara Üniversitesi Dil ve 

Tarih Coğrafya Fakültesi Alman Dili ve Edebiyatı Bölümü mezunu Ömer Tuncay CEYLAN DanıĢman 

olarak görevlendirildiğinden, adı geçene ödenecek brüt ücretin her türlü ödemeler dâhil BüyükĢehir 

Belediyesi Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarının %75‟ini geçmemek Ģartı ile ödenecek ücrete 

esas olmak üzere verilecek oranın Meclisimizce belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Mem. Pers. ġb. 

Md. 163980/E.106924) 

 

 2. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 20. maddesi doğrultusunda, 4 yıllık Ġstanbul 

Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Fiziki Coğrafya Bölümü mezunu ġükrü Sunay AKIN DanıĢman olarak 

görevlendirildiğinden, adı geçene ödenecek brüt ücretin her türlü ödemeler dâhil BüyükĢehir Belediyesi 

Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarının %75‟ini geçmemek Ģartı ile ödenecek ücrete esas olmak 

üzere verilecek oranın Meclisimizce belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Mem. Pers. ġb. Md. 

163989/E.106931) 

 

 3. 5-30 Ağustos 2019 tarihleri arasında Avrupa Bölgeler Meclisi Assembly Of European Regions (AER) 

tarafından Belçika, Yunanistan, Fransa ve Ġspanya'da düzenlenecek olan toplantılara Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi BaĢkanlığını temsilen BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE‟nin 

görevlendirilmesi, 5-30 Ağustos 2019 tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, uluslararası ulaĢım 

(hava yolu ile), Ģehir içi ulaĢım giderleri, konaklama giderleri, günlük harcırah ve söz konusu seyahatle 

ilgili yapılacak olan giderlerin (pasaport harcı, alan vergisi, yurt dıĢı çıkıĢ harçları vb.) Özel Kalem 

Müdürlüğü Bütçesinin 03.3.3.1 YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu Kaleminden karĢılanması hususlarının 

görüĢülmesi. (Özel Kalem Müd.E.164158)  

 

 4. Belediye Meclisimizin 10/06/2019 tarihli toplantısında Engelsiz Ġzmir, Sosyal Hizmetler ile Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale edilen, 10/06/2019 tarihli ve E.86631 sayılı 

BüyükĢehir Meclis Üyesi Ahmet Uğur BARAN'a ait "Belediyemiz bünyesinde faaliyet gösteren İzmir 
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Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü hepimizin bildiği üzere İzmir genelinde ciddi başarılara 

imza atmaktadır. Bahsettiğimiz kulübümüzün bünyesinde yedi adet engelli spor branşı bulunmaktadır. Bu 

spor branşlarının İzmir genelindeki engelli gençlere daha yoğun bir şekilde ulaşımı konusunda çalışma 

yapılmasını, eksik ve ihtiyaçlarının tespit edilip giderilmesi” konulu Yazılı Önergeye iliĢkin, Engelsiz 

Ġzmir- Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor- Sosyal Hizmetler Komisyonlarına ait MüĢterek Rapor, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 08/07/2019 tarihli BirleĢiminde görüĢülerek, Engelsiz Ġzmir Komisyonu 

BaĢkanı Ahmet Uğur BARAN'ın; "Buca Kuruçeşme'de bulunan Ampute Futbol Sahasına Konteyner 

soyunma odaları ve duş sistemi yapılması, Engelli Boccia takımına victory marka mix set top alınması, 

tekerlekli sandalye basket takımının Avrupa kupalarına ev sahipliği yapması için belediyemizin 

desteğinin alınması, tekerlekli sandalye basket takımına 14 adet RGK-Elite marka müsabaka sandalyesi 

yapılması, Engelli Branşlarımızın kullandığı katlı otoparkın altındaki dükkânların spor kulübüne 

tahsisi" Ģeklindeki ilavesi doğrultusunda oybirliği ile kabul edilmiĢse de; Meclis esnasında Meclis Üyesi 

tarafından yapılan söz konusu ilavelerin her birinin ayrı birer Meclis Kararı konusu olması ve kısmi 

hatalar içerdiği tespitleriyle; konunun Meclisimizce yeniden görüĢülmesi. (Özel Kalem Müd.E.163660) 

 

 5. Belediyemiz yatırımı olan “Çiğli Kipa ve Menemen Hasanlar TaĢıt Köprüsü Yapılması ĠĢi” 

kapsamında Menemen Hasanlar köyünde devam eden taĢıt köprüsü, inĢaat alanı içinde kalan ve inĢaata 

engel Türk Telekomünikasyon A.ġ. Ġzmir Bölge Müdürlüğüne ait telefon Ģebekesi deplasmanları bedeli 

karĢılığında, Türk Telekomünikasyon A.ġ. Ġzmir Bölge Müdürlüğü tarafından yapılacağından, yapılacak 

deplasmanların, iĢçilik bedellerinin keĢfi ve deplasman ile ilgili Protokol gönderilmiĢ ve iĢçilik 

bedellerinin ödenmesi istenmiĢ olup; söz konusu deplasman ile ilgili iĢçilik bedellerinin ödenmesine 

yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türk Telekomünikasyon A.ġ. Ġzmir Bölge Müdürlüğü arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Fen 

ĠĢl.Dai.BĢk.E.163553) 

 

 6. Tarımsal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; ESHOT Genel Müdürlüğünce 

düzenlenmiĢ Teknik Raporda belirtilen araç grubu içerisinde yer alan ve ESHOT Genel Müdürlüğüne ait 

1998 model 35 CTP 59, 35 CTP 67, 35 CSA 90 ve 35 UF 866 plaka no‟lu 0345 Solo MERCEDES 

marka otobüslerin, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (ESHOT- Araç Bak. Onarım Dai.BĢk. E.6551-107152) 

 

 7. ĠZULAġ A.ġ.‟nin 04/02/2019 tarihli ve 4 no‟lu Yönetim Kurulu Kararı doğrultusunda; 20 adet 2012 

model, Otokar Doruk 215LE marka aracın ve bunlara ait yedek parçaların ESHOT Genel Müdürlüğüne 

bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT- Araç Bak. Onarım Dai.BĢk. E.6550-

107243) 

 

 8. Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesine iliĢkin 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve 

Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı Revizyonu önerileri ile birlikte değerlendirilmek üzere Belediyemize 

iletilen, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.163545) 

 

 9. Urla, Yağcılar Köyü, Ömerali Boğazı Mevkii, 363, 627 ve 628 parsellerin yer aldığı bölgede; mülga 

Ġzmir I No'lu Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kurulu'nun 30.06.2004 gün, 11387 sayılı kararı ile 

uygun görülen ve Belediye Meclisimizin 09.05.2005 tarih, 05.385 sayılı kararı ile uygun görülerek 

onanan 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı ile mülga Ġzmir I No'lu Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu'nun 27.07.2006 tarih, 1618 sayılı kararı ile uygun görülen, Urla 

Belediye Meclisi'nin 08.09.2006 tarih, 144 sayılı kararı ile kabul edilen ve Belediye Meclisimizin 

14.05.2007 tarih, 01.481 sayılı kararı ile uygun görülerek onanan 1/1000 Ölçekli Koruma Amaçlı 

Uygulama Ġmar Planının, konuya iliĢkin Mahkeme Kararı ve 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü 

Çevre Düzeni Planı kararları kapsamında değerlendirilerek, 1 sayılı CumhurbaĢkanlığı TeĢkilatı 

Hakkında CumhurbaĢkanlığı Kararnamesinin 109. Maddesi gereği Ġzmir 1 Tabiat Varlıklarını Koruma 

Genel Müdürlüğü'ne gönderilmek üzere karara bağlanması hususunu tensiplerinize arz ederim. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.162387) 
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 10. Urla Belediye Meclisinin 26/12/2001 tarihli ve 200 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/5000 ölçekli 1. 

Etap Urla Nazım Ġmar Planı Revizyonu Planında ''Orta Öğretim Tesisleri Alanı'', ''Parklar ve Dinlenme 

Alanları'' ve ''Otopark'' kullanım kararında kalan; Sıra Mahallesi, 869 ada, 175 parselin ''Orta Öğretim 

Tesisleri Alanı'' kullanım kararında kalan kısmının ''Özel Eğitim Alanı'' olarak belirlenmesine yönelik, 

parsel malikleri vekilince sunulan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.162390) 
 

 11. Seferihisar ilçesi; "Sığacık ve Batı Akarca I. Derece ve III. Derece Arkeolojik Sit Alanlarına iliĢkin, 

1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesi" önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.162389) 
 

 12. Seferihisar ilçesi; "1/5000 ölçekli Sığacık ve Batı Akarca Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesi" 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.162388) 

 

 13. Seferihisar ilçesi, Tepecik Mahallesi, Doğu Akarca Bölgesi, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 

Revizyonunda "Sosyal Tesis Alanı" kullanımında kalan 690 ada, 1 parselin "Özel Sosyal Tesis Alanı" ve 

"Park ve YeĢil Alan" kullanıma ayrılmasına yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164701) 

 

 14. Buca Belediye Meclisinin; Buca Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçe teklifleri esas alınarak hazırlanmıĢ 

ancak, Fen ĠĢleri Müdürlüğünün 21/06/2019 tarihli ve 26147 sayılı yazısına istinaden Mahalli Ġdareler 

Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 36. maddesi gereği ekli cetvelde gösterilen aktarmaların 

yapılmasına yönelik,  03/07/2019 tarihli ve 2019/73 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve 

Kar.Dai.BĢk.E.164700) 

 

 15. “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi” kapsamında, Ġzmir kırsalındaki manda 

yetiĢtiricilerine bakım-besleme, barındırma, sürü yönetimi ve pratik yetiĢtirme konularında yeni yöntem 

ve geliĢmelerle ilgili bilgiler verilmesi, kadim yetiĢtiricilik olan manda yetiĢtiriciliğinin yeniden 

canlandırılması, desteklenmesi ve yaygınlaĢtırılması amaçlanmakta olup; teorik ve uygulamalı 

eğitimlerden sonra bilinçli ve kârlı bir hayvan yetiĢtiriciliği olan manda ile birlikte sağlıklı süt ve et 

üretimi gerçekleĢtirilerek, manda yetiĢtiriciliğinin daha verimli olması, sürdürülebilirliğinin 

yaygınlaĢtırılması ve desteklenmesi hedefleri doğrultusunda hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Projenin görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz. Dai.BĢk.E.164703)    

 

 16. "Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi" kapsamında Ġzmir kırsalındaki ilçelerde 

sığır yetiĢtiriciliği yapan üreticilerin ekonomik gelirlerini artırmaya ve üretim girdilerine katkı 

sağlayarak, büyükbaĢ hayvan yetiĢtiriciliği bakımından önemli potansiyel olan Ġzmir kırsalındaki sığır 

yetiĢtiricilerine bakım-besleme, barındırma, sürü yönetimi ve pratik yetiĢtirme konularında yeni yöntem 

ve geliĢmelerle ilgili bilgiler verilmesi, büyükbaĢ hayvancılığın desteklenmesi ve yaygınlaĢtırılması 

amaçlanmakta olup; teorik ve uygulamalı eğitimlerden sonra bilinçli ve kârlı bir büyükbaĢ hayvan 

yetiĢtiriciliği ile birlikte sağlıklı süt ve et üretimi gerçekleĢtirilerek büyükbaĢ hayvan yetiĢtiriciliğinin 

daha verimli ve sürdürülebilirliğinin yaygınlaĢtırılması ve desteklenmesine yönelik hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan Projenin görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz. Dai.BĢk.E.164702)    

 

 IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. “15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü” kapsamında, Konak Meydanında düzenlenecek 

programlara katılım sağlayacak vatandaĢlarımızın, CumhurbaĢkanı tarafından karar alınması halinde, 15 

Temmuz 2019 Pazartesi günü saat 20.00‟den 16 Temmuz 2019 Salı günü saat 06.00‟ya kadar geçerli 

olmak üzere toplu taĢıma araçlarından ücretsiz faydalanmaları hususunun; “Cumhurbaşkanı Kararı 

doğrultusunda; 15 Temmuz saat 15:00’ten, 16 Temmuz saat 06:00’ya kadar olması” Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. 

(ESHOT-Strateji Gel. Dai.BĢk.E.6356/E.102173) 
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 2. Talepleri doğrultusunda; Ürkmez - Seferihisar - F.Altay güzergâhında UKOME Kararları ile yolcu 

taĢıma hakkını elinde bulunduran araç sahiplerinin üyesi bulunduğu S.S. 43 No'lu Seferihisar Ürkmez 

Motorlu TaĢıyıcılar Kooperatifinin "Elektronik Ücret Toplama Sistemi"ne dâhil olması, yolculardan 

tahsil edecekleri ücretlerin BüyükĢehir Belediye Meclisince karar altına alınmıĢ ve onaylanmıĢ olan 

yolculuk tarifelerine uygun olarak tahsil edilmesi, söz konusu uygulamanın "Gittiğin Kadar Öde" ve "B" 

tarifeleri çerçevesinde gerçekleĢtirilmesi, ücretsiz taĢımacılık hizmetlerinin karĢılığı olarak ilgili 

Kanunun öngördüğü Ģekilde yapılacak gelir desteği bedelinin tespiti ve söz konusu kooperatiften Sayın 

Meclisimizce onaylanacak güzergâhlar ile sınırlı olmak üzere indirimli ve ücretsiz taĢımacılığın karĢılığı 

olarak hizmet satın alınması hususlarının; Plan ve Bütçe Komisyonunca oyçokluğu ile uygun 

bulunduğuna; UlaĢım Komisyonunca katılanların oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek 

Rapor.  (ESHOT-Otobüs ĠĢletme Dai.BĢk.E.6140/E.100961) 

 

 3. Yaz aylarına girilmesiyle birlikte denize kıyısı bulunan ilçelerimizin kentsel hizmetlerinde ve 

sahillerinin temizlenmesinde aksamalar yaĢanmakta, bu kapsamda ilçe içerisindeki hizmetlerin 

yapılmasında kullanılan kara taĢıtı ve iĢ makinelerinin yetersiz kaldığı ve bakım onarımlarının kaynak 

yetersizliği nedeniyle yapılamadığı Karaburun Belediyesi tarafından kurumumuza bildirilmiĢ olup; bu 

tür aksaklıkların giderilebilmesi ve geri dönüĢü olmayan olayların yaĢanmaması ve vatandaĢlarımızın 

mağdur olmaması için ilçe bazında arızalı olan, plakaları daha sonra belirlenecek kara taĢıtı ve iĢ 

makinelerinin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığı, Makine 

Atölye ġube Müdürlüğü tarafından bakım onarımlarının bedelsiz olarak yapılarak faal hale getirilmesi ve 

aynı zamanda söz konusu araçların bulunduğu ilçedeki BüyükĢehir Belediyesi hizmetlerinde de 

kullanılması ile giderlerinin Makine Atölye ġube Müdürlüğü Bütçesinin 03.7.3.03 ve 03.7.3.04 bütçe 

kodlarından ödenebilmesine yönelik; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karaburun Belediyesi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları Raporu. (Makine Ġkm.Bkm. ve Onr.Dai.BĢk.E.158321) 

 

 4. Belediyemizin yatırımı olan “Ġl Sınırları Ġçindeki UlaĢım Yollarında Asfalt Kaplaması”, “Bakım ve 

Onarım Yapılması ĠĢi” kapsamında Ġzmir Valiliği Ġl Emniyet Müdürlüğü, Muhabere ve Elektronik ġube 

Müdürlüğü tarafından iĢletilen ve tarafımızca yürütülen kent içi fiziki düzenleme ve yol çalıĢmaları 

sırasında Ģantiye alanında kalan Mobese direkleri, techizatın deplasmanları bakım ve onarımları Ġzmir 

Valiliği Ġl Emniyet Müdürlüğü, Muhabere ve Elektronik ġube Müdürlüğü tarafından yapılmıĢ olup; söz 

konusu deplasmanların ve bakım onarımların belirlenen iĢçilik bedellerinin ödenmesinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Fen ĠĢleri Dai.BĢk. E.161830) 

 

 5. Belediyemiz Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi BaĢkanlığı Veteriner ĠĢleri ġube Müdürlüğünde 

kullanılmak üzere 2 adet köpek taĢıma karavanı ve karavanların çekilmesi için kullanılacak 2 adet 

koltuksuz ve camsız Panelvan aracının alınması ve söz konusu araçların T-Cetveline eklenmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonları 

Raporu.  (Makine Ġkm.Bkm. ve Onr.Dai.BĢk.E.158322) 

 

 6. Bayraklı Ören Yeri (Eski Smyrna) Kazı BaĢkanlığı ile yapılan 29/04/2019 tarihinde imzalanarak 

yürürlüğe giren ve önerge ekinde yer alan “Ek Protokol”ün aylık ödeme miktarının Temmuz-Ağustos-

Eylül-Ekim-Kasım-Aralık ayları için aylık 15.000-TL (OnbeĢbin Türk Lirası) artırılmasının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Etüd ve Proj.Dai.BĢk. 

E.155683) 

 

 7. 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında Belediye Hizmet Alanında kalan, Menemen ilçesi,  

KazımpaĢa Mahallesi, 5454 ada, 2 parsel sayılı ve 18349,23 m² alanlı taĢınmazın zeminine herhangi bir 

Ģekilde müdahale edilmemesi, pilon direği konulmaması, tesiste üst üste hurda araç depolanacağı göz 

önüne alınıp taĢınmazı çevreleyen duvar ve jiletli tel yükseklikleri de dikkate alınarak, söz konusu irtifak 

hakkına konu enerji iletim hattının güvenli bir emniyet mesafesine yapılması Ģartıyla anılan taĢınmazın 

tescil bildiriminde belirtilen 1134,65 m² alanlı kısımda TEDAġ (Türkiye Elektrik Dağıtım Anonim 

ġirketi) Genel Müdürlüğü lehine irtifak hakkı tesis edilmesi ve irtifak hakkı bedelinin Belediyemiz 
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Kıymet Takdir Komisyonunca belirlenmesinin; “Talep konusunun mevzuata uygun olduğuna” 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. 

(Emlak Yön.Dai.BĢk.E.158333) 

 

 8. Cüneyt IMRAK tarafından fazlaya iliĢkin haklar saklı tutularak açılan dava, Ġzmir 4. ĠĢ Mahkemesinin 

2017/193 E. Esas 2017/738 Karar sayılı kararı kesinleĢtiğinden, bu kararda belirtilen bakiye alacaklara 

iliĢkin KarĢıyaka 2. Ġcra Müdürlüğünün 2019/7538 Esas sayılı dosyası ile talep edilen 61.751,11-TL'nin, 

39.773,77-TL net bakiye kıdem tazminatı alacağına takip tarihi olan 09/06/2019 tarihinden ödeme 

tarihine kadar geçen süre için iĢleyecek mevduata uygulanan en yüksek faiz oranı ile hesaplanan faizin 

(%28); diğer asıl alacak net bakiye Yıllık Ġzin Ücreti 1.744,74-TL üzerinden takip tarihi olan 09/06/2019 

tarihinden ödeme tarihine kadar geçen süre için iĢleyecek %9 yasal faiz oranı hesaplanan faizin, icra 

takip giderleri ve icra avukatlık ücreti ile birlikte ödenmesinin “Mahkeme kararı içeriği ve mevzuat 

hükümlerine uygun olduğuna” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk Komisyonu Raporu.  (I. Huk.MüĢ.E.155677) 

 

 9. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/07/2019 tarihinde süresi sona erecek olan, Belediyemize ait, 

önergedeki tabloda yer alan taĢınmazların iĢletme hakkının, 01/08/2019 tarihinden itibaren Belediyemiz 

Meclisince belirlenecek süre ve bedeller ile GRAND PLAZA A.ġ.‟ye devri ile Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile GRAND PLAZA A.ġ arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Protokol‟ün; “5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanunu hükümlerine, usule, Belediye ve kamu yararına 

uygunluğuna, 5 yıl süreyle 31/07/2024’e kadar, önerge ekinde belirtilen bedellerle birlikte kabulüne” 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.158336) 

 

 10. Belediyemizce verilecek hizmetlerin aksamadan sorunsuz ve daha kısa sürede yerine getirilebilmesi 

amacıyla, mülkiyeti Menderes Belediyesine ait, Tekeli Mahallesi, 24 ada, 36 no'lu parselde kayıtlı 

135.998,74 m
2 

yüzölçümlü taĢınmazın 8.159.924,40-TL bedel ile Belediyemiz adına devredilmesi 

hususunun “Mevzuata, kamu yararına, usule uygun olduğu” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları Raporu. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.161827) 

 

 11. Bayraklı Ġlçesi, Onur Mahallesi, 33503 ada, 6 no'lu parselin kamulaĢtırma dıĢı kalan 59,78 m
2
'lik 

kısmı BitiĢik Nizam 2 kat konut imarlı yapı adasında kalmakta olup, Ġsmail BARIġAN (120/150) 

hissesine tekabül eden 44.811,09-TL kamulaĢtırma bedelinin taĢınmaz malikine ödenerek Belediyemiz 

adına tescil edilmesinin; Hukuk Komisyonunca; “Mevzuata, belediye ve kamu yararına olan işlemin 

uygun bulunduğuna” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna, Plan ve Bütçe 

Komisyonunca oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.161823) 

 

 12. Mülkiyeti Belediyemize ait, 10/08/2019 tarihinde iĢletme süresi sona erecek olan Mimar Sinan 

Mahallesi 1408 Sokak No:8 Konak/ĠZMĠR adresindeki Alsancak Tam Otomatik Katlı Otoparkın iĢletme 

hakkının, 11/08/2019 tarihinden itibaren, Belediyemiz Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge 

eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ.'ye devrinin; “5 yıl süreyle Protokol hükümleri 

uyarınca” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – 

Hukuk Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.158323) 

 

 

 

13. ÇeĢme Belediye Meclisinin; ÇeĢme ilçesinde meydana gelen nüfus artıĢı sebebiyle asayiĢ 

hizmetlerinde kullanılmak üzere, 1 adet binek araç (Toyota Coralla 1.6 Passion X-Pack Multidrive S ) ve 

1 adet panelvan araç (Renault Kangoo Multix Joy 1.5 dCi 90 bg) alımının yapılması ve bu taĢıtların 

2019 Mali Yılında Satın Alınacak TaĢıtlar Listesi olan T Cetveline eklenmesine yönelik, 08/06/2019 

tarihli ve 2019/10-57 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe 

Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.139864) 
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 14. Karaburun Belediye Meclisinin; Rüzgar Enerji Santralleri ile GüneĢ Enerji Santralleri ĠĢ Yeri Açma 

ve ÇalıĢma Ruhsat Harçlarının, Karaburun Belediyesi 2019 Mali Yılına Ait Tarifeler Listesinin Zabıta 

Hizmetleri bölümündeki 2.1.1 ĠĢyeri Açma Harcı kısmında belirlenen Ģekilde devamına ancak aynı 

tarifenin 1.2.2. Mahallen Tetkik Ücretleri Bölümünün sonuna, Ġçkili Ġstirahat ve Eğlence Yerleri 

3.300,00-TL/adet, Rüzgar Enerji Santralleri 75,00-TL/m², GüneĢ Enerji Santralleri (Proje Alanı esas 

alınarak) 0,75-TL/m² olarak ilâvesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 47 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk. 

E.151709) 

 

 15. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi 2019 Mali Yılına Ait Tarifeler Listesinin 1.2.1 

baĢlıklı Ġmar ile ilgili ücretler kısmındaki “Proje inceleme ve onay ücreti” bölümü sonuna Rüzgar Enerji 

Santralleri 125,00-TL/m² olarak ilâvesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 43 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk. 

E.151706) 

 

 16. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi 2019 Mali Yılına Ait Tarifeler Listesinin 1.2.1 

baĢlıklı Ġmar ve Ġlgili Ücretler kısmındaki “Yapı Kullanma Ġzni Tetkik Ücreti” bölümü sonuna; GüneĢ 

Enerji Santralleri (Proje Alanı esas alınarak): 1,00-TL/m² olarak ilâvesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 

46 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı 

ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.151711) 

 

 17. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi 2019 Mali Yılına ait tarifeler listesinin 1.2.1 

baĢlıklı Ġmar ve Ġlgili Ücretler kısmındaki “Yapı Kullanma Ġzni Tetkik Ücreti” bölümü sonuna, Rüzgar 

Enerji Santralleri: 125,00-TL/m²  olarak ilâvesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 45 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar 

Dai.BĢk. E.151707) 

 

 18. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi 2019 Mali Yılına Ait Tarifeler Listesinin 1.2.1 

baĢlıklı Ġmar ile Ġlgili Ücretler kısmındaki “Proje inceleme ve onay ücreti” bölümü sonuna GüneĢ Enerji 

Santralleri (Proje Alanı esas alınarak) 1,00-TL/m² olarak ilâvesine yönelik, 10/06/2019 tarihli ve 44 

sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. 

ve Kararlar Dai.BĢk. E.151705) 

 

 19. Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının 08/07/2019 tarihli ve 158742 sayılı yazısıyla talep edilen; 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında tamamı “Belediye Hizmet Alanı” kullanımına 

isabet eden Tire ilçesi, Yeni Mahallesi, 1634 ada, 5 no‟lu parselin ve “Resmi Kurum Alanı”na isabet 

eden Tire ilçesi, Yeni Mahallesi, 1634 ada, 10 no‟lu parselin kamulaĢtırılması amacıyla Belediyemizin 

2015-2020 yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınması oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.161826) 

 

 20. Güzelbahçe ilçesi, Yelki Mahallesi, 243 ada 2, 3, 4 ve 5 parsel sayılı taĢınmazlara yönelik, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.15283)   

 

 21. Bornova ilçesi, KemalpaĢa (eski PınarbaĢı) Mahallesinde bulunan mülkiyeti Belediyemize ait 

tapunun 22889 ada, 4, 17, 18, 19, 20 (eski 849, 852, 1784, 1785 ve 1786) parselleri kapsayan alana 

iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına KemalpaĢa Mahallesi Muhtarı, PınarbaĢı Güpınar 

Mahallesi Muhtarı, S.S PınarbaĢı Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi, PınarbaĢı Esnaf ve 

Sanatkarlar Odası, Züccaciye Toptancıları Sitesi Fincancılar ÇarĢısı Site Yönetemi, PınarbaĢı Mübadele 

Göçmenleri Derneği, Ġzmir Toplantı ve Düğün Salonu ĠĢletmecileri Derneği Yönetimi, PınarbaĢı 

Deveciler Derneği, Pınarkent GeliĢtirme ve GüzelleĢtirme Derneği, Akın DALGIÇ tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116735) 
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 22. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 243 ada, 1 parselin maliki Ethem GÖLE tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125795) 

 

 23. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 222 ada, 1 parselin malikleri Bakiye URAL'ın vekili Zeki URAL, Baki 

UZUN, Leman GÖLE ve Ahmet UZUN tarafından yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125796) 

 

 24. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 212 ada, 82 parselin maliki Sami SAPAN tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125797) 

 

 25. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 249 ada, 9 parselin maliki Bülent ÇATAL tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125793) 

 

 26. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile kabul edilen, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 211 ada, 28 parselin maliki ġükran ÖZBAY tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125798) 

 

 27. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile kabul edilen, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 270 adanın A parsele Beyhan ÖZEN tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125800) 

 

 28. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile kabul edilen,  08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 287 ada, 72 parselin maliki Yunus KARADAĞ vekili Tekin 

KARADAĞ tarafından yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125792) 

 

 29. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile kabul edilen, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı 

Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 262 ada, 3 parselin maliki Beyhan ÖZEN tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125794) 

 

 30. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 15/03/2019 tarihli ve 05.247 sayılı Kararı ile kabul edilerek, 

Bornova Belediye BaĢkanlığınca 03/04/2019-03/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine, Bornova Belediye BaĢkanlığı tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116712)   
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 31. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 15/03/2019 tarihli ve 05.247 sayılı Kararı ile kabul edilerek, 

Bornova Belediye BaĢkanlığınca 03/04/2019-03/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine PınarbaĢı KemalpaĢa Mahallesi Muhtarı, PınarbaĢı Güpınar 

Mahallesi Muhtarı, S.S PınarbaĢı Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi, PınarbaĢı Esnaf ve 

Sanatkarlar Odası, Züccaciye Toptancıları Sitesi Fincancılar ÇarĢısı Site Yönetimi, PınarbaĢı Mübadele 

Göçmenleri Derneği, Ġzmir Toplantı ve Düğün Salonu ĠĢletmecileri Derneği Yönetimi, PınarbaĢı 

Deveciler Derneği, Pınarkent GeliĢtirme ve GüzelleĢtirme Derneği, Akın DALGIÇ, Cezmi 

CULHAOĞLU tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın oyçokluğu ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116715)       

 

 32. KemalpaĢa Belediye Meclisinin; Armutlu Mahallesi, Lider Sokaktan cephe alan parsellerde Planlı 

Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların 

zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 03/12/2018 tarihli ve 244 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.144119) 

 

 V. DĠLEK VE TEMENNĠLER 

 VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

2. BÖLÜM 

2019 YILI TEMMUZ AYI III. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak   No  : 97509404-301.04-7/3                                               Toplantı Tarihi : 12/07/2019  

Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                 Toplantı Saati   : 18.00 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Serkan KALMAZ, Ġlhan 

DAL, Fikret AKTAġ, Muhittin SELVĠTOPU, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ 

POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, 

Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim 

TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, 

Sabahattin UÇAR, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer 

ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar 

GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan 

ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, 

Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Sedat SARI, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa 

KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma 

ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Ġbrahim 

Burak OĞUZ, Ġsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil 

KILIÇ, Memet MALTEPE, Haydar GÜLTEKĠN, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, 

Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Muammer Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, 

Fayıka ÖNER, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay 

KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, 

Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser 

TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, 

Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü 

BOZTEPE, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali 
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GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Galip ATAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile 

ÖZKUL, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, AyĢegül DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, 

Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit 

CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan 

ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Salih Atakan 

DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Nafiz KÜKLER, Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut 

PINAR, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Taner KAZANOĞLU, Mustafa ġafak BARAN, Mustafa 

ĠDUĞ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, Mehmet Atilla BAYSAK, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, 

Ramazan Ġsmail UYGUR, Serdar AKSOY, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Seda 

ÖZTÜRE, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Ġsmail YETĠġKĠN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU 

SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Fatih TAġTAN, Hakan KOġTU, 

AĢkın UYAR, Eda KILIÇ, Ali AYYILDIZ, Saliha ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Cüneyt 

UMUTLU, Serkan ACAR.  

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli Meclis Üyeleri, Değerli ArkadaĢlar, Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi 2019 yılı Temmuz Ayı Toplantısı III. BirleĢimini, Ģehrimize yararlar getirmesini dileyerek 

açıyorum. Gündeme geçmeden önce, evvelsi gün 10 Temmuz 2019 tarihinde uzun zamandır müjdesini 

beklediğimiz haberi, Sayın CumhurbaĢkanımızın imzasıyla, Buca Metrosunun onayını almıĢ 

bulunuyoruz. Huzurlarınızda Sayın CumhurbaĢkanımıza Ģükranlarımızı sunuyoruz, çok teĢekkür 

ediyoruz. Buca Metrosunun yapım süreci an itibariyle baĢlamıĢtır. Bundan sonra el birliğiyle Ģehrimize 

nefes aldıracak çok önemli bir projeyi hayata geçireceğiz. Gündeme geçmeden önce, Gündeme 

geçmeden önce AK Parti Grubunun 2 dakikalık bir video gösterim talebi olmuĢtu, müsaade ederseniz 

hep beraber onu izleyelim. Buyurun arkadaĢlar. 

 

(15 TEMMUZ DEMOKRASĠ VE MĠLLĠ BĠRLĠK GÜNÜ ĠLE ĠLGĠLĠ SUNUM YAPILDI.) 

 

BAġKAN: Evet, 15 Temmuz Ģehitlerimizi rahmetle anıyoruz. Özgür Bey söz istemiĢtiniz, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Evet, öncelikle Buca Metrosuyla alakalı birkaç hususla ilgili görüĢ bildirmek 

istiyorum. Buca Metrosunun Ģehrimiz için ne kadar önem arz ettiğini, ne anlama geldiğini geçen Meclis 

BirleĢimimizde, bütün Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızla birlikte değerlendirmiĢtik ve sonuç itibariyle 

Sayın CumhurbaĢkanımızın Olurlarıyla bugün Buca Metrosunun yapım iĢinin önemli bir eĢiği aĢma 

sürecini aĢtığımızı gördük. Biz her zaman Ģunu dile getirdik ve getirmeye de devam edeceğiz; biz 

Cumhur Ġttifakı olarak, AK Parti Grubu olarak Ģehrin menfaatine olan, Ġzmirlinin menfaatine olan, 

Ġzmir‟imizin hayrına olan her hususta Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin yanında ve arkasında 

duracağımızı dile getirmek istiyorum. Bundan sonraki süreçte Buca Metrosunun en hızlı bir Ģekilde 

tamamlanmasını temenni ediyoruz, diliyoruz ve bu sürecin de takipçisi olacağımızı kamuoyuna 

bildirmek istiyoruz. Sizden ricamız, isteğimiz bu ve buna benzer konuların diyalog kapılarının açılarak 

yine Bakanlık nezdinde ya da CumhurbaĢkanlığı nezdinde onay bekleyen süreçlerin hızlandırılması 

adına kamuoyundan değil, gerekirse Meclis Heyetiyle birlikte bilgilendirmenin yapılarak ya da 

bölgemizi, Ģehrimizi temsil eden milletvekillerimizle gerekli görüĢmelerin yapılarak hızlandırılmasını 

diliyoruz. Ġzmir‟imize, Buca‟mıza ve Ġzmirlilerimize hayırlı olmasını temenni ediyorum.  

BAġKAN: Evet, biz de çok teĢekkür ediyoruz. Buyurun. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım, ben de “Metro Ġzmir için önemli” dediniz. Seçim çalıĢmaları 

sırasında da metroyla ilgili taahhütleriniz, yapmayı istediğiniz projeler var. Geçen gün sizin 

katılmadığınız Oturumda bir sunum yapıldı. Yapılan sunumda Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin 

Bakanlığa ve Merkezi Hükümetle ilgili bütün yazıĢmaları yapıldı, gösterildi ve tarafımıza verildi. Ancak 

BüyükĢehir Belediyesine gelen hiçbir yazı ya da cevap yazısı elimize gelmedi. Böyle bir sunumda, bir 

dahaki sunumda bütün belgeler olursa biz daha çok mutlu oluruz. Daha bilgilendirici olur. Ġkinci konu; 

bu metronun dıĢında, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Sayın Genel Sekreteri sunumunda, plana iĢlenmiĢ, 

onayı alınmıĢ, plandaki mevcut metro hatlarında 2011 yılında Bakanlığa bildirilen Evka-3/Bornova 

merkez 800 metrelik metro hattını “Biz kendi gücümüzle kendimiz yapacağız.” dediği metro hattıyla 

ilgili ne gibi iĢlemler yapılmıĢtır? Ġhaleye hazır mıdır? ÇED Raporu alınmıĢ mıdır? Fizibilitesi yapılmıĢ 
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mıdır? Bununla ilgili de bir bilgilendirme sunumu yapılırsa çok memnun oluruz.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. 

ERHAN ÇALIġKAN: Bir üçüncü talebim olacak sizden, ricam olacak. 

BAġKAN: Ġsterseniz Gündeme geçelim. Yani… 

ERHAN ÇALIġKAN: Yok, efendim bu önemli. Neden önemli?  

BAġKAN: Mutlaka önemli. 

ERHAN ÇALIġKAN: ġunun için önemli efendim. 

BAġKAN: Evet ama Gündem dıĢı konuĢmaya baĢladık. 

ERHAN ÇALIġKAN: Hayır efendim, bununla ilgili bir talepte bulunacağım. 

BAġKAN: Peki. 

ERHAN ÇALIġKAN: Bir proje… 

BAġKAN: Evet. 

ERHAN ÇALIġKAN: Biz projeyle ilgili zaman zaman, sizden ricamız, siz basına götürüp bir proje 

yapmak istediğinizde tanıtıyorsunuz. Ġsteyen Belediye Meclis Üyelerimizi de davet ederseniz, projelerin 

bilgilendirilmesine seve seve katılırız. Meclis, yani biz gidebiliriz, görebiliriz. Bununla ilgili 

organizasyonlar düzenlerseniz seviniriz. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Buyurun… 

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli BaĢkan‟ım, öncelikle Meclisimizin sizi özlediğini söylemek isterim. 

BAġKAN: TeĢekkür ederim, ben de Meclisimizi özledim. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Evet, tabii ki çok mutluyuz. Bu onayın gelmiĢ olmasından dolayı ve bize de 

yani Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine de bu önemli hizmeti yapma imkânını bu Olurla bize kazandırdığı 

için çok mutluyuz. Partilerimiz farklı olabilir, ideolojilerimiz de farklı olabilir. Ama Ġzmir‟e hizmette ve 

Ġzmir halkına hizmet etmekde hepimizin birleĢtiği konusunda hiçbir Ģüphem yok. Dolayısıyla burada 

ÇarĢamba günkü Oturumda yaptığımız tartıĢmaları hani bir güzellik olsun diye Ankara‟nın duyduğunu 

düĢünüyorum ve bu Olurun geldiğini düĢünüyorum. Demek ki, bu tür yapacağımız tartıĢmalar esas 

itibarıyla Ġzmir halkına hizmet için üretilen, tüketilen bu tartıĢmalar hepimiz için hayırlı olmuĢtur. Çok 

teĢekkür ederim.  

BAġKAN: Evet bu konuda Sayın SEVĠNÇ sizin söylemek istediğiniz bir Ģey varsa lütfen… 

KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis Üyeleri, Belediyemizin Değerli Birim Amirleri, 

Yazılı-Görsel Basınımızın Saygın Temsilcileri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Değerli BaĢkan‟ım, 

gerçekten Ġzmir‟imiz için hayırlı oldu bu imza. Dileğim, bir an önce bu inĢaatın baĢlaması ve 

Ġzmirlimiz‟in, Bucalımız bu hizmetten faydalanması. Hayırlı, uğurlu olsun efendim.  

BAġKAN: Sayın ġAHĠN sizin sözünüz varsa buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Saygıdeğer Meclis Üyelerimiz, Basınımız, Ġzmirliler, evet 

Buca Metrosunun CumhurbaĢkanımız tarafından onaylanması Ġzmir‟imiz için güzel bir durum. Tabii ki 

de hep böyle olsun bundan sonra. Bilhassa biz de Meclis Üyeleri olarak, hani yarıĢ seçim zamanı, seçim 

bitti, Ģu anda hizmet… Evet, onun için, Ġzmirliler de bizi bu amaçla seçiyor zaten. Biz de Meclis Üyeleri 

olarak Sayın BaĢkan‟ımızın yanında olalım hep. Hani, bu sürece Milletvekillerinin de, Ġzmir‟den seçilen 

Milletvekillerimizi de davet edelim. Bütün Milletvekillerimizin bu anlamda genel olarak desteğini 

alalım. Hani, söz konusu Ġzmir ve Ġzmirliyse bir araya gelelim. Yani hani, geçmiĢte söyleniyordu; “Ġzmir 

Partisi” diye. Hep birlikte Ġzmir'e hizmet noktasında Ģartsız birlikte olalım, oluyoruz. Bu anlamda, tabii 

ben de CumhurbaĢkanımıza, AK Parti Meclis Üyelerimize, Milletvekillerimize teĢekkür ediyorum, hani 

bu projenin onaylanmasındaki gayretleri var. Evet, ben Milliyetçi Hareket Partisi Meclis Üyesiyim, 

Grup Sözcüsüyüm, aynı zamanda Cumhur Ġttifakı olarak Milliyetçi Hareket Partisi ve AK Parti 

birlikteyiz. Onun için, Ġzmir'e hizmet için hep birlikte olalım diyorum. Yani metro ağıyla örülsün Ġzmir. 

Yani Ġzmir'in Ģu anda en önemli sorunu trafik sorunu ve kentsel dönüĢüm sorunu, bir de iĢte 

denizlerimizin, kıyılarımızın temizlenmesi Ģehir merkezinde… Ben teĢekkür ediyorum, inĢallah bu tür 

önemli projelerin CumhurbaĢkanımızın, Hükümetimizin desteğiyle ama Meclis olarak da bütün 

Milletvekillerimizden de bu anlamda… (BAġKAN: Evet.) Bir araya gelip desteklerini almamız önemli. 

Ġzmir ve Ġzmirli daha çok hizmete ihtiyacı var, daha çok hizmet bekliyor… (BAġKAN: Evet.) TeĢekkür 

ederim.     

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. Ben de Özgür Bey‟e ve tüm Grup Sözcüsü arkadaĢlarıma teĢekkür 

ediyorum. Özgür Bey bu vesileyle bir kere daha ben de hatırlatmak istiyorum; Ankara'ya beraber 

gideceğimizi konuĢmuĢtuk, Ağustos baĢına böyle 2 gün, belki 3 gün ayırırsanız, randevu alacağız… 
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(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hep beraber, beraber 

planlamayı yapalım. 2 - 3 gün Ankara'ya gidip kamp kuracağız beraber. Çok teĢekkür ediyorum, sağ 

olun. Evet, Değerli Meclis Üyelerimiz Gündeme geçiyorum, Nilay Hanım Gündemle ilgili buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, madde baĢlıkları halinde oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Özgür Bey? Madde baĢlıklarıyla oylanmasına… Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Evet, 

1'deki Gündem maddelerine geçmeden, 1. madde bir bilgilendirme, önce onu okutayım, ondan sonra 

Gündem maddelerine bu Ģekilde geçeceğiz. Buyurun. 

II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 

sayılı yurt dıĢı görevlendirilmesine iliĢkin genelgenin 1. paragrafında ‘‘Toplantı dönemi 

bakımından meclis kararı alınmasına imkân bulunmadığı ve yurt dıĢı görevlendirmenin zorunlu 

olduğu hallerde görevlendirilmenin Belediye BaĢkanı tarafından yapılması ve görevlendirilmeye 

iliĢkin olarak ilk Meclis toplantısında Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüĢtür.'' 

denilmektedir. 7-8 Temmuz 2019 tarihlerindeki Yunanistan'ın Girit adasında gerçekleĢtirilen 

Uluslararası Simi Sempozyumu Toplantısı ve 8-9-10 Temmuz 2019 tarihlerindeki Amman-

Ürdün'de gerçekleĢtirilen 6.UCLG-MEWA Kongresi Toplantısına BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanlığını temsilen Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER 7-8-9-10 

Temmuz 2019 tarihlerinde katılmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç 

SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı.  

BAġKAN: Evet, bu 2 konuyla da ilgili bilgilendirme yapmak isterim. Uluslararası Simi Sempozyumu 

22. kez düzenleniyor; eski Yunanistan BaĢbakanı Papandreu'nun inisiyatifiyle düzenlenen bir buluĢma 

bu. Bu buluĢma Davos benzeri, Davos‟u hepiniz biliyorsunuz, Davos benzeri bir buluĢma ama daha 

yerel ağırlıklı bir buluĢma. 2020 senesinde… Pardon bu 21‟inciydi, 22‟nciyi 2020 senesinde Ġzmir'de 

yapmak üzere bir görev üstlendik. Bu büyük zirveye 2020 senesinde yine muhtemelen bu aylarda 

Ġzmir olarak ev sahipliği yapacağız. 2'incisi de UCLG-MEWA, UCLG dünyanın en büyük yerel 

yönetim örgütü. BirleĢmiĢ Milletler devletler için neyse, UCLG de Belediyeler, kentler için o. 7 

bölgede bütün dünyada örgütlenmiĢ bir yapı. Bu yapı, bizim içinde bulunduğumuz bölge MEWA 

bölgesi, yani Orta Doğu ve Yakın Asya bölgesi. Bu bölgenin temsilcileri de o günkü kongrede yeni 

temsilcilerin belirlenmesi ve Dünya Konseyine de Temsilci gönderilmesi göreviyle toplanıyor. Bu 

kongrede Ġzmir Dünya Yönetimine, Dünya Yönetim Kuruluna Temsilci olarak seçildi. Biz de bundan 

sonra Ġzmir'i Dünya Yönetim Kurulunda temsil etme fırsatı bulduk. BaĢarılı bir kongre geçti onu da 

bilgilerinize arz ediyorum.  

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Gündem maddelerine geçiyoruz. 1. Gündem maddesiyle ilgili Nilay Hanım buyurun 

efendim.       

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1 ve 2 no'lu baĢlıklarda Sayın BaĢkan‟ımızın 

danıĢmanlarının ücretlerinin belirlenmesi hususu var. Biz %75 olarak ödenmesini öneriyoruz ve 

BüyükĢehir Belediyesi Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarının %75'ini geçemiyor. %75 

ödensin istiyoruz. Doğrudan oylansın. 

BAġKAN: Özgür Bey buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım.  

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN?  %75 olarak Önergelerin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım 3. maddenin de doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Gene 

BaĢkanlık DanıĢmanımız Onur Kadir ERYÜCE'ye Ağustos tarihinde bir uluslararası görev veriliyor. 

BAġKAN: Evet Özgür Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım.  

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 4 numara tekrar Meclisimize gelmiĢ bir konu, bu konunun 

da Engelsiz Ġzmir - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor  - Hukuk Komisyonlarına havalesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Özgür Bey? Ahmet Bey‟le görüĢüldü değil mi Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim?  
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BAġKAN: Ahmet Bey‟le görüĢtünüz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet görüĢtük, bilgi verildi kendisine. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Evet, havalesinin kabulünü sunmuĢ olduk havale 

ediliyor. 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım Hukuk Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Özgür Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 6 ve 7 konuların doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Sayın HIZAL?  

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergelerin doğrudan oylanmasının kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Sayın HIZAL?  Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık ve Kültür ve Turizm Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık ve Hukuk… (NĠLAY 

KÖKKILINÇ: Ġmar ve Kültür evet.) Ġmar ve Bayındırlık ve Kültür ve Turizm Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor. Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk - Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık ve Kültür ve Turizm Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum;  kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık ve Hukuk Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 
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BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Ġmar… Pardon (NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan 

ve Bütçe.)  Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Biraz ayrı kalınca böyle oldu. 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Estağfurullah. 

BAġKAN: 15, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ödülle geldiniz ama.  

BAġKAN: Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 15 ve 16 no‟lu baĢlıkların Tarım ve Orman - Hukuk Komisyonlarına sevki 

uygundur.  

BAġKAN: Sayın HIZAL?   

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Her iki Önergenin de Tarım ve Orman - Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 
IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 
BAġKAN: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının GörüĢülmesine 

geçiyorum. Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1 numara Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın. 

BAġKAN: Sayın HIZAL?  Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önegenin Komisyondan geldiği gibi 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 2?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 2 numaralı baĢlıkta sanırım bir Plan ve Bütçe 

Komisyonunda görüĢ değiĢikliği var. ArkadaĢlarımızın görüĢüne göre ben tekrar söz almak istiyorum.   

BAġKAN: Evet bu bilgilendirme yapıldığı için zannediyorum değil mi? Özgür Bey buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Ben söz almak istiyorum. 

BAġKAN: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi burada, tabii ki iĢin esasına yönelik bir itirazımız yok. Yalnız Plan ve Bütçe 

Komisyonundaki arkadaĢlarımızın çekince koymasındaki temel sebep Ģuydu; bu kadar önemli bir 

hususun bilgilendirilmesi ve protokollerin önlerine konulması noktasında bazı eksiklerin olduğu 

görüldü… (BAġKAN: Evet.) Bu anlamda bizim çekincelerimiz oldu. Ancak daha sonrasında 

protokollerin ve teknik Ģartnamelerin tarafımıza ulaĢtırılması sonrasında, bu yönde, dediğim gibi, iĢin 

esasına yönelik olarak olumlu yönde oy kullanacağımızı belirtiyoruz. Ancak yine birkaç çekinceyle 

ilgili, zannedersem bu uygulama Pilot Bölge olarak seçilen bir uygulama ve Ģehrin değiĢik 

bölgelerinde yaygınlaĢtırılması düĢünülen bir uygulama olduğunu biliyoruz. Bu noktada özellikle 

vatandaĢların mağdur olmaması anlamında, özellikle denetimlerin çok sıkça ve yerinde yapılması 

hususunda sizlerden ricada bulunuyoruz. Çünkü burada önemli olan vatandaĢın mağduriyetinin söz 

konusu olamaması yönünde… (BAġKAN: Evet.)  Bu anlamda iĢin, dediğim gibi, esası yönünde 

herhangi bir bizim açımızdan sorun bulunmamakta ve olumlu yönde oy kullanacağımızı bildirmek 

isteriz.   

BAġKAN: Evet teĢekkür ediyoruz. Bu takdirde her iki Komisyonun da oybirliği ile kabul ettiği 

Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunacağım. Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Evet, Komisyonlardan 

geldiği şekliyle değil her ikisinin de oybirliği ile kabul edilmiş olduğu şekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 3 ve 20 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylanmasın 

öneriyoruz.  

BAġKAN: Özgür Bey?  

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19 ve 

20 no'lu Komisyon Raporlarının Komisyon…  (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Nasıl efendim? 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, sadece bu 10. maddeyle ilgili Grubumuzdan bir arkadaĢımızın… 

BAġKAN: Nasıl efendim? 

ÖZGÜR HIZAL: 10. maddeyle ilgili Grubumuzdan bir arkadaĢımıza söz hakkı tanıyalım. 
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BAġKAN: Tabii, buyursunlar. 

AYġEGÜL DURAN TÜRKER: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyelerimiz, Kıymetli Katılımcılar 10. 

maddeyle ilgili söz almıĢ bulunuyorum. Menderes Belediyesi Meclis Üyesiyim, AyĢegül DURAN 

TÜRKER ismim. Burada Menderes Belediyesine ait 136 dönüme yakın, Tekeli Mahallesindeki 

Belediyemize ait yer, BüyükĢehir Belediyesine geçmiĢ bulunuyor. YaklaĢık metrekaresi 60 civarında, 8 

milyon TL civarında, uygun bir bedele. Bununla ilgili, bu kadar büyük bir Belediyeye ait olan yerimizin 

BüyükĢehir‟e geçmesiyle ilgili büyük bir ihtimalle sizin bir projeniz var ki bu yeri satın alıyorsunuz. 

Öncelikle onu sormak istiyorum, “Burayla ilgili bir proje değerlendirmeniz nedir?” diye... Yani, siz 

isterseniz… 

BAġKAN: BaĢka sözünüz varsa? 

AYġEGÜL DURAN TÜRKER: Yok, bununla ilgili eğer bir projeniz varsa onu öğrenmek istiyorum, 

yoksa da Menderes halkını, Tekeli halkını, uygun bir projeyle değerlendirileceğini düĢünüyorum. 

Umarım öyledir. 

BAġKAN: Doğru düĢünüyorsunuz. Orayla ilgili projemiz biraz olgunlaĢtığında Meclisimize getireceğiz 

zaten. 

AYġEGÜL DURAN TÜRKER: Tamam, teĢekkür ediyoruz. 

BAġKAN: Peki, ben teĢekkür ediyorum. Evet, tekrar soruyorum. 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 

16, 17, 18, 19 ve 20 no’lu Komisyon Raporlarının… Efendim? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 3 de var, 20 dâhil Komisyon Raporlarının 

Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 21? Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 21. madde baĢlığı oyçokluğu ile uygun bulunmamıĢ, 

Komisyondan geldiği Ģekliyle oylanmasını önereceğiz ama Ģöyle bir Ģey var, bunu görüĢtük Grupta 

arkadaĢlarımızla. Bu konuda biraz daha araĢtırma yapılması gerekiyor. Esasında bu konu Çevreyi ve  

UlaĢımı da çok yakından ilgilendirdiğinden, bu konunun Çevre ve Sağlık - UlaĢım Komisyonlarına 

gönderilmesini… 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oradan aldığımız görüĢler doğrultusunda Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonlarına tekrar değerlendirmek üzere sunulmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Özgür Bey, Grup Toplantısında Ģöyle bir çalıĢma yapıldı. Özellikle Bornova Belediyesinden 

arkadaĢlarımızın gösterdiği hassasiyetler vardı. Nitekim Komisyon Toplantısında da o hassasiyetler dile 

getirilmiĢ. O nedenle biz bütün Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızdan rica ediyoruz. Önümüzdeki 1 ay içinde, 

bu konuyla ilgili, yer arayıĢını, lütfen bütün arkadaĢlarımız kendisini görevli hissetsinler, “Hem bürokrat 

arkadaĢlarımızla, hem diğer ilgili Komisyon arkadaĢlarımızla bir araya gelerek, bu çalıĢmayı bir kez 

daha gözden geçirsinler ve 1 ay sonraki Mecliste konuyu gündeme getirelim.” dedik. Sayın SEVĠNÇ? 

Sayın ġAHĠN? Uygun görürseniz Komisyonda bırakacağız. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, sadece Grubumuzdan Selma Hanım bununla ilgili çok kısa bir bilgi 

vermek istiyor. 

BAġKAN: Tabii buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Katkı koyar anlamında. 

SELMA KISA: Evet, katkı koymak adına söylüyorum bunu… 

BAġKAN: Buyurun. 

SELMA KISA: Çünkü Komisyonda da çok dile getirdik. ġimdi bu bölge PınarbaĢı‟nda, aslında 

Belediye Hizmet Alanına gelen bir itirazla ilgili ama itiraz ESHOT Garajının oraya taĢınmasıyla ilgili. 

Buradaki bölge tam konutların içerisinde yer alan eski imar planlarından beri konut kullanımlarına 

uygun rekreaktif alan ve sportif alan kullanımlarında kalan bir yer. ġu an Belediye Hizmet Alanı çatısı 

altında yine aynı fonksiyonlar var. Dolayısıyla ESHOT Garajı aslında plan kararları anlamında da 

gelmesi çok mümkün olan karar değil. Fakat ESHOT Garajının da bir yere taĢınması lazım. Bununla 

ilgili daha öncesinde bir yer arayıĢı olmuĢ. 

BAġKAN: Evet. 

SELMA KISA: Plan yapılmıĢ ama o plan iptal olmuĢ. ġu anda bu sıkıntıdan kaynaklı olarak ivedi bir 

çözüm burası düĢünülüyor. Fakat herhalde akıl akıldan üstündür, hep birlikte bir çalıĢmayla… 

BAġKAN: Güzel. 

SELMA KISA: “Uygun bir yer bulunacaktır.” diye düĢünüyoruz. O yüzden hani bu bölgenin, ama 
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PınarbaĢı halkına uygun biçimde ve plan kararlarına uygun bir biçimde Spor Alanı olarak kalmasını da 

istiyoruz, bunu da tekrar belirtelim. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Aslında bütün Meclis Üyesi ArkadaĢlarım aynı hassasiyetleri taĢıyor. Bu 

Grup Toplantısında da ortaya çıktı, Komisyon Toplantılarında da ortaya çıkmıĢ. Tabii ki, bürokrat 

arkadaĢlarımızın da bu konuyla ilgili çalıĢmaları var. Aslında konuyu hepimiz enine boyuna çok 

tartıĢtık, çok konuĢtuk. Sonuçta bazen içimize sinmese de mecburiyetler nedeniyle bazı kararlar 

alıyoruz. Ama o noktaya gelmeden “Bir kez daha araĢtırma yaparak, bir kez daha baĢka seçenek var 

mı?” arayarak bunu değerlendirmeye bırakalım istedik. O nedenle 1 ay sonraki Meclise kadar, tekrar 

rica ediyorum, bütün arkadaĢlarım kendini lütfen görevli hissetsinler ve bu arayıĢı tekrar yapalım ve 

baĢka bir seçenek varsa da onu hep beraber bulalım. O nedenle 21. Komisyon Raporunun Gündemde 

bırakılması… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Çevre ve Sağlık - UlaĢım… 

BAġKAN: Ne diyoruz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonlarına… 

BAġKAN: Pardon, evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Komisyonlara iadesiyle beraber… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre ve Sağlık – UlaĢım… 

BAġKAN: Çevre ve Sağlık-UlaĢım Komisyonlarına da… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Havalesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Havalesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 22 ve 30… Pardon 22 ve 29 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın. 

BAġKAN: Özgür Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29 dâhil Komisyon Raporlarının 

Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 30 ve 31. madde de demin konuĢtuğumuz… 

BAġKAN: Aynı gerekçeyle… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Maddeyle aynı. Çevre ve Sağlık - UlaĢım Komisyonlarına havalesini, Ġmar ve 

Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına iadesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Özgür Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 31 ve 32. pardon…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 30 ve 31. 

BAġKAN: 30 ve 31. Komisyon Raporlarının Çevre ve Sağlık - UlaĢım Komisyonlarıyla birlikte 

değerlendirilmek üzere havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 32? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın.  

BAġKAN: Sayın HIZAL? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 32 no’lu Raporun Komisyondan geldiği 

Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum.  

V. DĠLEK VE TEMENNĠLER 

BAġKAN: Evet, Dilek ve Temenniler baĢlığına geçiyorum. Dilek ve Temennide bulunmak isteyen 

arkadaĢlarım? Buyurun Özgür Bey. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Değerli Meclis Üyeleri, Çok Değerli Belediyemizin Bürokratları, 

Değerli Basın Mensuplarımız hepinizi… 

BAġKAN: Çok özür dilerim, bir Ģeyi… Çok özür dilerim, bir Ģey söylemem lazım. Ayrılabilecek 

arkadaĢlar olduğunu gördüm, o yüzden bir duyuruyu yapmak istiyorum müsaadenizle. Bu Stratejik 

Planın hazırlanmasıyla ilgili Meclis Üyesi ArkadaĢlarımdan geri dönüĢler oldu. Ama eksikler çok. Rica 

ediyorum eğer burada olan varsa lütfen teslim etsin, olmayanlar da bir an önce rica ediyorum, bu 

Stratejik Planla ilgili değerlendirmelerini bekliyoruz arkadaĢlarımın. Buyurun efendim. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Değerli Meclis Üyeleri, Çok Değerli Bürokrat ArkadaĢlarımız, 
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Basınımızın Değerli Temsilcileri bugün görüyorum ki, çok mutlu bir Meclis, çünkü önemli bir sorunun 

ortadan kaldırılması sürecini “Hep birlikte baĢardık ve yaĢadık.” diyorum. 

BAġKAN: Sağ olun. 

ÖZGÜR HIZAL: Ancak, Oturumumuzun, BirleĢimimizin baĢında bir video gösterimiz oldu, 

CumhurbaĢkanlığı makamınca yayımlanmıĢ. Bu vesileyle, bu gösterimin yapılması nedeniyle de sizlere 

teĢekkür ediyoruz, teklifimizin kabulü yönündeki iradenizden dolayı. ġimdi bilindiği üzere 15 Temmuz 

2016 günü, gecesi bu ülkenin ve bu milletin o güne kadar hiç görmediği ve yaĢamadığı bir hainlikle 

karĢı karĢıya kalması söz konusuydu. Bu millet çokça mücadele vermiĢ, çokça badireler atlatmıĢ, uzunca 

yıllar istiklal mücadelesi vermiĢ ama o tarihe kadar görmediği hainlikle ilk kez karĢı karĢıya kaldığı bir 

tarihten bahsediyoruz, 15 Temmuz 2016. Asker kılığına girmiĢ, uzantıları ülke sınırlarının dıĢında olan, 

hain, eli kanlı FETÖ örgütü mensuplarınca gözlerini kırpmadan, milletin tepelerine bomba yağdırmaları, 

kurtuluĢ mücadelemizin simgesi olan ve yapıldığı Yüce Meclisimizin bombalanması hadiselerini 

yaĢamıĢ bir millet olarak, o gece yine aynı milletin, Sayın CumhurbaĢkanımız‟ın liderliğinde, ferasetiyle 

100 yıl önce bu ülkeyi, bu ülkeyi, bu toprakları iĢgal giriĢiminde bulunanların torunlarına 100 yıl önce o 

iĢgal giriĢimine mani olan dedelerimizin torunları olarak bizler mani olduk ve Pazartesi inĢallah 3. 

yıldönümü ile ilgili bazı organizasyonlar yapılacak. Burada Ģunu dile getirmek istiyorum. Bu hususlarda 

politik holiganizmi bir kenara bırakarak, ülkemizin bağımsızlığı, birlik ve beraberliği ve çok daha iyi 

noktalara gelebilmesi için hep beraber bir mücadele vermek durumunda olduğumuzu düĢünüyorum. 

ĠnĢallah önümüzdeki günlerde, önümüzdeki süreçlerde, bu millete, bu ülkeye bu acıların yeniden 

yaĢanmamasını temenni ediyorum ve saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Buyurun Hüsnü Bey. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yok…  

BAġKAN: Rica ediyorum, buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yok BaĢkan‟ım ben Mustafa Bey‟e söz veriyorum, Grup BaĢkan Vekili… 

BAġKAN: Bu nezaket gerçekten müthiĢ. Eksik olmayın, sağ olun. Buyurun Mustafa Bey. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Öncelikle Sayın BOZTEPE‟nin bu nezaketine çok teĢekkür ediyorum, sağ 

olsun. ġimdi, tabii ki 15 Temmuz'da hepimizi derinden etkileyen önemli bir hain darbe giriĢimi oldu. 

Baktığımız zaman, hani hatırlarsanız 12 Eylül'ü, yaĢı müsait olanlar içimizde epeyce var. Ne demiĢlerdi? 

"Bizim çocuklar baĢardı." Ama bu sefer o çocuklar baĢaramadı. Yani, aslında "Bizim çocuklar baĢardı" 

cümlesinin arka planında yatan irade bu ülkenin geleceğine, bu ülkenin büyük bir sıçramayla dünyada 

önemli bir güç haline gelmesine yönelik çabaların engellenmesiydi aslında 1980 darbesiyle. Ama 1980 

darbesinde... BaĢarılan bir darbeydi. Darbe baĢarıldığı zaman, darbeyi yapanlar ülkenin egemenleri 

oluyordu ama o dönemde de direnen insanlar vardı, bedel ödeyen insanlar vardı, hayatını kaybeden 

insanlar vardı. Onların da anılarını burada yaĢatmak istiyorum, 15 Temmuz'u anarken. Tabii her darbeyle 

ilgili olarak değiĢik analizler yapılabilir. Ama ben burada 15 Temmuz'la ilgili o analizlere 

girmeyeceğim. Çünkü darbeydi, net bir darbeydi, seçilmiĢ hükümete karĢı yapılmıĢ olan bir darbeydi ve 

belli mihraklar tarafından planlanmıĢ bir darbeydi. Dolayısıyla demokrat bir tavır gösteren, demokrasiye 

inanmıĢ bir partinin mensubu olarak, hem partim hem de partimin mensupları olarak, hem de ben o 

darbeye açıktan karĢı çıktık, bu önemliydi. Mecliste, Meclis bombalanırken partisi farklı olan birçok 

milletin vekili orada kahramanca direndi. Can verdi Özel Harekattaki 57 polis, vatandaĢlar, insanlar, 

gençler tankların altında parçalandılar. Ama ne oldu? Direnildi. Ne adına direnildi? Demokrasiyi 

yaĢatmak adına. Çünkü bugüne kadar bilinen, insan olmanın icat ettiği, en iyisi olmayabilir ama Ģu anda 

enmevcudu ve en doğrusu olan demokrasi dıĢında baĢka bir seçeneğimiz yok. Demokrasiye dört elle 

sarılmalıyız, demokrasiyi savunmalıyız ve parti farkı gözetmeksizin, amasız, lakinsiz demokrasinin her 

nimetine, demokrasinin insana verdiği her hakka saygılı olarak demokrasiyi savunmalıyız. Dolayısıyla, 

bu vesileyle 15 Temmuz darbesini yapan, yaptıran insanları lanetliyorum, buna karĢı direniĢi de 

selamlıyorum, teĢekkür ederim.  

BAġKAN: Dilek ve Temenninizi de söyleyin. Bir dakika arkadaĢlar, Dilek ve Temenni...   

MUSTAFA ÖZUSLU: Bir temenni söyleyebilirim ancak dilek demiyorum ona; bir daha asla darbeler 

yaĢanmasın.  

BAġKAN: Güzel. TeĢekkür ediyoruz. Hüsnü Bey buyurun. Sonra Sefer Bey sizde, evet…  (Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan... 

BAġKAN: Buyurun.  
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HÜSNÜ BOZTEPE: Ġlk önce kentimize hoĢ geldiniz.  

BAġKAN: Sağ olun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: ÖzlemiĢtik sizi, Mustafa Bey'e de yavaĢ yavaĢ alıĢıyorduk. Ben de, aynı Mustafa 

Bey gibi, 12 Eylül'ü yaĢamıĢ bir arkadaĢınızım. Kısa bir Ģey anlatayım; bir Tuncelili arkadaĢla, ben 

Erzurumluyum bu arada bir Tuncelili arkadaĢla ikimizi aldılar. Nerelisin? Aldılar kimliği, Tunceliliyim. 

Ne dayak, ne dayak… Dedim: "Ben yırttım, ben Erzurumluyum." Kimliği çıkardı, Erzurum. Bana da 

girdiler. Dedim: "Beni niye dövüyorsunuz?", "Sen de Ermenisin" dediler. Böyle bir Ģey 12 Eylül… 15 

Temmuz da yine aynı Ģekilde. Saat 10 gibi habire telefonla arıyorlar, ben de film koymuĢum, film 

izliyorum televizyonda. "Nasılsın Hüsnü iyi misin?", "Ġyiyim vallahi" diyorum. "Allah Allah, ne oldu 

acaba?" diyorum. Hani hastaneye gitsek bir tane rapor, acaba ben ölecek de bir Ģey mi var gibi. Çıktık 

biz de o gün, eĢim "Nereye gidiyorsun?" dedi. Dedim "böyle böyle" artık. "Ġlden aradılar, ilde 

toplanacağız." "Nereye gidiyorsun?" “Zaten” dedim, "gitsen de bizi götürecekler, gitmesek de. En iyisi 

gidelim de orada bu iĢi bitirelim." Sayın BaĢkan, ben de lanetliyorum hem 12 Eylül'ü, hem 15 

Temmuz'u, hem 27 Nisan e-muhtırasını ve buna benzer daha birçok darbeler var; bunun 27 Mayıs'ı var, 

12 Mart'ı var, var da var. Sayın BaĢkan'ım, ben burada Ģunun için söz almıĢtım, temenni ve dilekler için; 

biliyorsunuz daha önce biz faytonlarla ilgili bir karar aldık, bu kararı alkıĢlıyorum tamamen. Fakat 

bugün bir arkadaĢım bana bir resim yolladı, kentin tam göbeğinde at arabası, Konak'ta. Sanırım 

Hilton'un oralarda bir at arabası. ĠĢte inĢaat artıkları var, inĢaat artıkları, bu at arabasına biniyor ve 

götürülüyor. Daha önce gene bir basında açıklama oldu, açıklamıĢtım. Biz burada bu kararı aldık ama 

eksik bu kararlar, birçok yönü eksik. Bizim köylerimizde Ģu an at arabalarıyla taĢımacılık yapan insanlar 

var. O yüzden bu Encümen Kararını tamamen anlaĢılır biçimde düzenlemeliyiz. Benim, bu konudaki 

düĢüncelerinizi... Zaten sizin hayvan sevginizi çok iyi biliyorum. Fakat bugün daha yaĢadık bunu, 

sadece göstermelik yirmi-otuz tane faytonu kaldırarak, bir kısmını iĢte ĠZELMAN'da iĢe alarak... 

KarĢıyaka'yla ilgili ne yaptınız, onu bilemiyorum, oradaki çalıĢanlarla ilgili, oradaki atlarla ilgili. Fakat 

kentimizin birçok yerinde, özellikle köylerde ve kentin ortasına, özellikle bu kenar mahallelerde bu 

hayvanlarla çok taĢımacılık oluyor Sayın BaĢkan'ım. Bununla ilgili Encümen Kararını tekrar, rica 

ediyoruz, lütfen gözden geçirelim. Bu hayvan haklarıyla ilgili... Zaten yaz, havalar çok sıcak, o 

hayvanların dilleri tamamen dıĢarıda. Bu konuyla ilgili bir çalıĢmanızı temenni ediyorum, saygılar 

sunuyorum. 

BAġKAN: Peki, teĢekkür ediyorum. Buyurun efendim. Sonra Erhan BaĢkan size vereceğim. Buyurun.  

ÖZAN PARLAR: Özan PARLAR, Güzelbahçe. Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, geçtiğimiz 

Pazartesi günü Belediye binamızın personel giriĢinde sandıklar kurulmuĢ. Baktım orada görevli 

arkadaĢlar var, memur arkadaĢlar, Ģu elimdeki formu gösterdiler. Bunun kabul veya kabul edilmediğine 

dair oylama yapılmasını istediler. Ben o anlamda süreci öğrendikten sonra çok mutlu oldum. Sendikalar 

da, nasıl Katılımcı Belediyecilik modeli sergilemeye baĢladıysak 31 Mart'ta ve 23 Haziran'dan sonra da, 

sendikaların da önünü açmıĢız. Sendika da üyelerine diyor ki: "Bakın" diyor, "biz toplu sözleĢme 

imzalayacağız, bu maddeleri kabul ediyor musunuz, etmiyor musunuz?" diye bir referandum yapıyor 

kendi içinde. Bu anlamda örnek teĢkil ettiğinden dolayı sizlere BaĢkan'ım Ģahsınızda teĢekkür ediyorum. 

Ġkinci bir konuyu paylaĢmak istiyorum; karbon salınımını azaltmak için neler yapmalıyız? Enerji 

ihtiyacımız tabii ki her geçen gün artmakta. Buna karĢılık olarak da yenilenebilir enerjinin kullanımını 

daha pozitif anlamda arttırmamız gerekiyor. Mevcut merkezi iktidarın yasalarıyla olmasa da biz de 

yerelde bir Ģeyler yapmak için, daha fazla güneĢten faydalanmak, daha fazla rüzgârdan, jeotermalden ve 

dalga enerjisinden faydalanmak için Ġzmir'de çalıĢmalar yapmamız gerekiyor. Bu anlamda Ģu an sizlerle 

paylaĢtığım bu dilek ve temenniye, dilerseniz "Yenilenebilir Enerji Komisyonu" adı altında Belediyemiz 

bünyesinde bir Komisyonun oluĢması için önümüzdeki döneme yönelik bir önerge getirip bu 

çalıĢmaların yapılmasına baĢlanmasını istiyoruz. Çünkü Ģu ana kadar yenilenebilir enerjinin, santrallerin 

doğru veya yanlıĢ yerlerde yapılıp yapılmadığını kontrol eden, denetleyen bir mekanizmamız yok. 

Bunlara yönelik olarak bir ruhsat çalıĢması, yerel yönetim olarak verdiğimiz çok somut belgelerimiz 

yok. Bunların bir düzene, bir sisteme girmesi, aynı zamanda yanlıĢ projeler olmadan doğru projelerin de 

desteklenmesi boyutunda böyle bir çalıĢmanın baĢlaması vizyoner bir bakıĢ açısıyla Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi'ne bu çalıĢmaları yapmaya baĢlaması gereklidir diye düĢünüyorum, teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Tamam, biz teĢekkür ediyoruz. Sefer Bey buyurun. Sonra Erhan BaĢkan'ım size veriyoruz. 

Sonra da size. Evet buyurun.  

SEFER TOPÇU: Sayın BaĢkan'ım, Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi sevgi ve saygılarımla 
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selamlıyorum. Ben de 1980 yılında, 1980 darbesini üniversite öğrencisiyken geçirmiĢtim, lanetliyorum. 

Evet, 15 Temmuz terörünü ve darbesini de lanetliyorum aynı Ģekilde. Ben Ģu anda konuĢmamı 

Ġzmir'deki yüzme havuzlarıyla ilgili olarak yapmak istiyorum. Geçen gün sosyal medyada, Ġzmir'de iki 

tane tam olimpik yüzme havuzunun yapılacağı konusunda bir haber okudum. Doğru mudur BaĢkan'ım?  

BAġKAN: Evet.  

SEFER TOPÇU: Ben bu konuda gerçekten bu haberi aldıktan sonra 8 yıldır yüzücü kızımın, lisanslı 

yüzücü kızımın ve onun arkadaĢlarının ve dolayısıyla ailelerinin teĢekkürlerini size iletmek için bu sözü 

almıĢ bulunuyorum. Aynı zamanda da, iĢte 1972 yılından beri yüzme sporuna gönül vermiĢ ve milli olup 

ülkemize altın madalyalar kazandırmıĢ, Ģu anda da Ġzmir Yüzme Ġhtisas Kulübü'nde Master'lar 

kategorisinde faaliyet gösteren arkadaĢlarım adına da teĢekkürlerimi bir borç biliyorum. Gerçekten Ġzmir 

adına tam zamanında ve tam uygun bir Ģey, faaliyet olacağını düĢünüyoruz. Çünkü bu konuyu yakından 

takip ettim 8 yıl boyunca. ĠĢte, yüzme sporunu yapan arkadaĢlarımız varsa eğer ne demek istediğimi 

anlayacaklardır. Yüzme sporu çok efor ve gayret isteyen bir spor. Dolayısıyla hem spor yapan 

çocuğunuz hem de aileleri bu iĢe gerçekten çok gönül veriyorlar ve büyük efor sarf ediyorlar. 

Havuzlarımız sağlıklı değildi. ĠnĢallah bundan sonra, bu havuzlarımız yapıldıktan sonra, iki havuz, daha 

sağlıklı duruma gelecek diye düĢünüyorum. Ġzmir Ġhtisas Kulübü'nde faaliyet gösteren Master 

arkadaĢlar 5-6 yıldır Türkiye elemelerinin Alsancak Atatürk Yüzme Havuzu'nda yapılması konusunda 

büyük faaliyet göstermiĢlerdi ve baĢarmıĢlardı bunu. 5-7 Temmuz'daki yarıĢlar o havuzda yapılacaktı, 

elli metrelik açık havuzda. Ama maalesef yan taraftaki göz hastanesinin inĢaatının baĢlaması sebebiyle 

kazık çalıĢmaları yüzünden havuz hasar aldı. Narlıdere‟deki yüzme havuzuna aktarıldı. Dolayısıyla tabii 

Ģimdi benim esas varmak istediğim nokta… (BAġKAN:  Bir an önce varalım Sefer Bey. Evet.) 

Varacağım BaĢkan‟ım. ġimdi ikinci havuzla ilgili olarak benim bir önerim var. Lokasyon olarak ikinci 

havuzun yeri, birinci havuzun Gültepe‟de yapılacağını öğrendim. Ġkinci havuzla ilgili olarak, tam 

olimpik yüzme havuzunun Ġzmir Fuarının içinde yapılabilirliği varsa eğer, ben oranın o bölgede 

havuzun bir tanesinin yapılmasını öneriyorum, bir. Ġkincisi; Ġzmir bildiğiniz gibi bir çanak Ģeklinde bir 

yapılaĢma olduğu için, hat çok uzun. Dolayısıyla ilçelerde de 25 m‟lik yarı olimpik havuzların yapılması 

lazım. Var, evet, Ģehrimizde havuzlar var ama Ege Üniversitesinde var, Dokuz Eylül Üniversitesinde var,  

ne bileyim Spor Yazarları Derneğinin var. Herkes kendi üyelerine bu havuzları kullandırıyor. 

Dolayısıyla da bu havuzların yaygın hale getirilmesi lazım ve bir Ģey daha önereceğim BaĢkan‟ım bu 

konuyla ilgili bu havuzların yapılmasında iĢte Dokuz Eylül Üniversitesi Spor Bölümleri Fakültesinde bu 

konuyla ilgili uğraĢmıĢ, ilgilenmiĢ Doçent arkadaĢım var, Erkan GÜNAY. Siz de tanırsınız belki 

yakından. Bu arkadaĢımız bu havuzların yapımıyla ilgili Ģahsınıza ya da ilgili bürokrat arkadaĢlara bu 

konuda teknik olarak bilgi vermek istiyorlar.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Sağ olun.  

SEFER TOPÇU: Ben teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Erhan BaĢkan‟ım buyurun.  

ERHAN KILIÇ: Evet Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis bugün çok güzel bir haber aldık. Buca‟mız için 

güzel bir haber aldık. Buca Metrosundaki gerekli imzanın atıldığını öğrendik. Bu sebeple öncelikli 

olarak Buca Metrosunun fikrini ilk ortaya çıkartan ve bu konuda tüm geliĢmeyi sağlayan Sayın Aziz 

KOCAOĞLU‟na, vizyonuyla, geleceğe bakıĢ açısıyla, geleceğini Ġzmir‟de yaratacağını düĢündüğümüz 

size ve nezdinizdeki tüm çalıĢma ekibine, söz konusu projeyi Mecliste, Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde gündeme getiren tüm Milletvekillerimize ve söz konusu projeyi imzalayan 

CumhurbaĢkanımız Sayın Recep Tayyip ERDOĞAN‟a Buca halkı adına teĢekkürlerimi sunuyorum. 

Bizim için çok değerli bir imzaydı. O yüzden bizim minnetimizin yoğunluğunu anlayabilirsiniz. 

Herkese, bu konuda emeği geçen herkese tekrardan teĢekkürlerimi sunuyorum. Sağ olun.  

BAġKAN: Sağ olun BaĢkan‟ım. Biz teĢekkür ediyoruz. Buyurun efendim son sözü size vereceğim. 

Yok, bir söz daha var Sinan Bey. Evet. 

OSMAN MERT: Sayın BaĢkan‟ım, Çok Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım ben ÇarĢamba günü de 

bunu da dile getirmiĢtim. “Diyalog, diyalog, diyalog” demiĢtim. Bugün bunun güzel bir örneğini hep 

beraber yaĢadık. Bir defa öncelikle bunu vurgulamak istiyorum. Ġkinci olarak, Ģu konuda kafamda soru 

iĢaretleri var. Ġlk Meclis Toplantımızda Foça‟daki garaj yerini ve sanayi sitesini dile getirmiĢtim.  Siz de 

anında reaksiyon gösterip, bu konuda bürokrat arkadaĢlarımızı yönlendirmiĢtiniz. O noktada bir diyalog 

eksikliğinin olduğunu hissettim. ArkadaĢların Foça‟ya gelmesi ve Foça‟daki mevcut sorunla ilgili çözüm 

bulmak için çalıĢmalar yapması safhasında, bu sorunu dile getiren bir Meclis Üyesi olarak, iki dakika 



 19 

beni dinlemelerinin Foça için önemli olacağını düĢünmüĢtüm o gün ama dinlemediler. Bugün itibariyle 

de çözüldüğünü düĢündüğümüz konu, Foça içerisindeki durak yerleri itibariyle yaz nüfusunun 

yoğunluğu içerisinde daha sıkıntılı bir hal aldı. Bunu niye söylüyorum? ĠĢ yoğunluğu içerisinde bunların 

hepsi olabilir. Yine “diyalog diyalog, diyalog” diyorum. Koskoca Foça‟da zaten üç tane BüyükĢehir 

Meclis Üyesiyiz. Beni iki dakika dinlemek çok daha çözüm getirebilirdi. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. Nilay Hanım, sonra Sinan Bey, sonra Ġlhan Bey.  

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Sayın BaĢkan‟ım aslında yine çok güzel dilek ve temennilerde bulunuldu. Ben 

artık tekrara düĢmemek için aynı Ģeyleri söylemeyeceğim. Ama UCLG Dünya Konseyinin Yönetimine 

seçildiniz. Bu Ġzmir için çok büyük bir gurur. Bundan sonra dünya vizyonumuzu da biz aynı Ģekilde 

yerel yönetimlerde yansıtacağız ve bir dünya kenti olacağız. Bundan dolayı sizi kutluyoruz, gururlandık. 

(BAġKAN: Sağ olun.) Bir baĢka hoĢumuza giden Ģeyi söylemek istiyorum. Ben bunu basında okudum 

ve çok mutlu oldum. Belediye personelinin size ait fotoğrafları duvardan indirmesini talimatı etmiĢsiniz. 

Bu da çok güzel bir davranıĢ teĢekkür ediyoruz bunun için de. Ben bir Belediye Meclis Üyesi 

ArkadaĢımızı da kutlamak istiyorum, Ġsmet ORHAN Urla‟dan BüyükĢehir Belediye Meclis Üyemiz; o 

da Prag Resim Heykel Milli Müzesinde yapmıĢ olduğu Atatürk Portresi yağlı boyasıyla yer aldı, 

kendisini kutluyoruz. Belediye Meclis Üyelerimizin böyle çok güzel örneklerle karĢımıza çıkmasını 

istiyoruz. TeĢekkür ediyorum.     

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz Nilay Hanım. Sinan Bey buyurun efendim. 

ġAMĠL SĠNAN AN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım ilk önce Ġzmir‟imizin 

sevgili muhtarlarımızın hepinize sevgi ve saygılarını iletiyorum. Çok mutlu olmuĢlar bu kart olayıyla 

ilgili ama bir temenni, bir istekleri var. Acaba bu kartlarımızı saat 12‟ye kadar yapabilir miyiz? diye. 

(BAġKAN: Ne oluncaya kadar?) AkĢam saat 12‟ye kadar, saat 5‟le sınırlanmıĢ herhalde. (BAġKAN: 

Evet.) Ben onu iletmek istedim. TeĢekkür ederim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: CumhurbaĢkanımız Kanun Hükmünde Kararname çıkarırsa veya yayınlarsa 

mümkün.  

BAġKAN: Evet dileği aldık. Ġlhan Bey buyurun.  

ĠLHAN DAL: Ben sözlerime yine Buca Metrosu diye baĢlayacağım ama AK Parti Grubu acaba 

bununla ilgili ne söyleyecek?   

BAġKAN: Söylediler, yok muydunuz?   

ĠLHAN DAL: Hayır, bana… Onların düĢüncesi,  Ģu an içimden geçeni söylüyorum “Acaba bu sefer ne 

diyecek? Ġmza iĢi de tamam.” dediklerini duyar gibiyim. Nitekim Özgür Bey‟le Meclis öncesi 

karĢılaĢtığımızda “Ġmza iĢi tamam” dediğinde, “Evet konuĢacağım bugün imzaya dair.” dediğimde 

gözleri büyüdü. “Acaba ne diyecek?” diye. Ben de “Sayın CumhurbaĢkanımıza teĢekkür edeceğim.” 

dedim ve mutlu oldu… (BAġKAN: Evet.) Evet, ben 2010‟dan baĢlayarak, bu sürece katkı koyan 

herkese teĢekkür ediyorum. Sayın CumhurbaĢkanımıza da çok teĢekkür ediyorum. Bununla beraber 

hazır böyle bir sinerji yakalamıĢken kentle ilgili, daha evvel gündeme getirdiğim Buca Cezaevi konusu, 

siz de Ağustos ayının baĢında Ankara‟ya gideceksiniz… (BAġKAN: Gideceğiz beraber.) Tamam. 

Dolayısıyla bir üstünden geçmiĢ olalım... (BAġKAN: Çok konumuz var.) Evet, çok önemli bir konu. 

BAġKAN: Hakikatten, çok özür dilerim. Bu vesileyle söyleyeyim. Ankara‟da konuĢulmasını 

istediğiniz, Meclis Üyesi ArkadaĢlarımdan rica ediyorum, ne konunuz varsa, hangi bakanlıkla ilgiliyse 

lütfen Özgür Bey‟e veya bana… Hepsini Özgür Bey‟e değil veya bana lütfen iletiniz bizim 

gündemimizde bürokrat arkadaĢlarımızla yaptığımız çalıĢmalar neticesinde hazırladığımız bir dosya var 

ama sizlerden gelecek önerileri de oraya taĢımak isteriz. Dolayısıyla sizin vesilenizle söylemiĢ olalım. 

Ne varsa Ankara‟ya iletilmesini istediğiniz Ġzmir adına lütfen bize iletiniz.  

ĠLHAN DAL: Bir de hatırlatmada bulunmak istiyorum. Seçim öncesi daha evvel bu cümleyi 

kurmuĢtum. Bir noter taahhüdü vardı, Buca Cezaevi ile ilgili, Belediye BaĢkan adayımızın. Dolayısıyla 

yani yapılması mümkün olan bir Ģeyden bahsediyoruz. Böyle bir noter taahhüdü de varsa, dolayısıyla 

bunun da unutulmaması gerektiğini eklemek istiyorum. Saygılarımı sunuyorum.   

BAġKAN: Tamam. Değerli arkadaĢlar… Buyurun efendim, kapatıyordum sizinle bitirelim.   

DĠLEK YILMAZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Delik YILDIZ Bayraklı Meclis Üyesi. Ben 

de öncelikle 15 Temmuz video gösterimi için sizlere teĢekkür ediyorum. Yine aynı Ģekilde dün 11 

Temmuz‟u idrak ettik, Srebrenitsa‟nın kanlı yıldönümü. Srebrenitsa Katliamında hayatını kaybedenlere 

tekrar Allah‟tan rahmet, annelerine de, eĢlerine de baĢsağlığı diliyorum. 15 Temmuz, hain terör örgütü 

FETÖ giriĢimleriyle biliyorsunuz, darbe giriĢimi gerçekleĢti ve Sayın CumhurbaĢkanımızın çağrısı 
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üzerine, milletimizin ferasetiyle darbe püskürtüldü. Ben 15 Temmuz gecesi korkusuzca tankların üzerine 

yürüyen, helikopterlere, F-16‟lara karĢı kahramanca bir duruĢ sergileyen halkımızı, kamyonla 

meydanlara insan taĢıyan ġerife Bacıyı, tek baĢına askerlere meydan okuyan Safiye Ablayı, cuntanın 

kaderini değiĢtiren kahraman Ģehidimiz Ömer Halis DEMĠR‟i, Kahraman ġehidimiz Erol OLCU ve 

oğlunu ve tüm kahramanlarımızı saygıyla, minnetle anıyorum. Tüm Ģehitlerimize Allah‟tan rahmet 

diliyorum. 15 Temmuz‟u unutmayacağız, unutturmayacağız diyorum. Çok teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Evet biz de teĢekkür ediyoruz. Biz de Toplantımızı yine 15 Temmuz Ģehitlerimizi rahmetle 

anarak, geride bıraktıklarına… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Ne efendim?  

HÜSNÜ BOZTEPE: Siz resimleri indirmiĢsiniz, çok doğru…  

BAġKAN: Evet.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Duydum, hakikatten de çok onur duydum, mutlu oldum. Ama bütün belediye 

baĢkanları yapmalı…  

BAġKAN: TeĢekkür ederim ama bu benim kiĢisel bir kararım yani. TeĢekkür ediyoruz. Bu dileğinizi 

aldık.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Serdar BaĢkan hemen baĢla. 

VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet Değerli ArkadaĢlar, mazeretlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Bir sonraki Toplantımız 15 Ağustos PerĢembe, saat: 18.00‟de. Bayram dönüĢü, evet önemli 

bir hatırlatma; bayram dönüĢü idari izin olsa da yapıyoruz Toplantımızı.   
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